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KOOSOLEK

1. Ettepanek Leisi Kooli Pärsama rühma õpetajate esindaja kooli hoolekogusse kaasamiseks ja 
kinnitamiseks

Kuulati: Rando Vink
Selgus, et lastaias on toimunud koosolek ja ka protokollis on märgitud, et lasteaia õpetaja valik 
on toimunud konsensuslikult. 
Ettepanek: Antud punkt päevakavast maha võtta.

Punkt asendada infoga HEV laste tugisüsteem, logopeedi vajadus kohapeal, STHK 
juhataja Gabriela Rooso

Hoolekogu on ühehäälselt nõus.

Kuulati: Gabriela Rooso, kes pakkus välja: 
1. Kuressaares  STHK-ses võtab vastu igapäevaselt Leelo Laus, kes annab harjutusi koju 

kaasa, lisab vajadusel juurde;  
2. Valjalast logopeed Annaliisa Ratas käis lapsi hindamas (1x Pärsamal ja 1x Leisis) ja tal 

on olukord teada. Jaanuaris/veebruaris tuleb taas lapsi hindama ning annab vanematele 
juhiseid;

3. Annaliisa ratas võtab vastu esmaspäeviti Kallemäel, teisipäeviti ja kolmapäeviti Valjalas;
4. Nõustamine veebi teel (lapsevanem,  õpetaja, sotsiaalpedagoog koos lapsega); 
5. Eripedagoog Annika Pihl hakkaks kohapeal käima korra kuus Pärsamal ja Leisis (alates 

jaanuarist);
6. Vanemad leiavad sotsiaalmeediast erinevaid harjutusi, mida vanem saab lapsega teha 

kodus. 
Küsimused:

- Kas transport kompenseeritakse? Gabriela Rooso vastas, et STHK-ses selliseid 
vahendeid ei ole, valla esindaja Meelis Kaubi arvas, et vallast peab küsima. 

- Milline on veebipõhine nõustamise efektiivsus lasteaiaealisele lapsele?   Vastust ei 
ole.

Otsustati: 
7. Eripedagoog Annika Pihl hakkab käima korra kuus kohapeal (nii Leisis kui Pärsamal)
8. Annaliisa Ratas teeb jaanuaris hindamised ja lisab  harjutused
9. Vallalt küsida, kas kompenseeritakse transport Kuressaare, Valjala, Kallemäe vahel.

2. Hoolekogu roll 
Kuulati: 
Kadri Kanemägi: 

- hoolekogu liikme roll on põhikirjas sätestatud, me hoolekogu teadvustab, et ei juhi 
kooli ja lasteaeda, me avaldame arvamust, teeme ettepanekuid, nõustame. 

- Inimesed, kes on valitud esindavad klassi või rühma, kommunikatsioon – kogu klassi 
ja rühma arvamus on esindaja arvamuse taga. 

- Lastevanemad vajavad oma küsimustele vastuseid.
- Püüame koostööd parendada, sest tegutseme kõik ühise eesmärgi nimel.

Rando Vink
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1. hoolekogu esimeeste koosolekul õhkas positiivsust ja esindajad ütlesid, et vanematel 
on head sisendit koolile, mida arutada aga keegi ei tule kooli juhtima. Me kõik oleme 
erinevates eluvaldkondades tegevad. 

Helle Kahm:
julgustab rohkem pöörduma kooli poole kui tekivad küsimused, oleme avatud ning 
teame, et probleeme on võimalik lahendada ja küsimustele on vastuse olemas.

Liisa Võsu:
vahel ei julgeta või ei taheta õpetaja poole pöörduda, räägitakse murest sõbrale ja siis 
läheb teema suuremaks

Otsustati:
- uuel aastal viia haridusosakonna kaasabil (Meelis Kaubi) elektrooniline rahulolu 

uuring  (õpilastele, personalile, vanematele). 
-

3. Kooli hädavajalikud investeeringud parendamaks laste heaolu 

Kuulati: 
Helle Kahm:
 Leisi Kooli investeeringute vajadus aastateks 2023-2028 on fikseeritud Leisi Kooli arengukavas
peatükk VIII. https://www.leisi.edu.ee/sites/leisi.edu.ee/files/leisi_kooli_arengukava_2023-2028.pdf  ja edastatud Saaremaa 
vallale. 

Arengukava koostamine ja arutelud toimusid 2022/2023 õppeaastal. Hoolekogu protokollid on 
avalikud Leisi Kooli kodulehel. 
Hoolekogu kaasati vastavalt Põhikooli- ja gümnaasiumiseaduse § 73 (11) Hoolekogu:
  1) osaleb kooli arengukava ettevalmistamisel ning annab selle kohta enne kinnitamist oma 
arvamuse.

Investeeringute portfelli haldav Saaremaa valla majandus- ja haldusosakond.  Lisaks on 
avariilised remondid ja ettekirjutused. Eelarve on pingeline ja investeeringute lisaraha ootus 
madal. 
Meelis Kaubi

- arengukavas summasid ei kirjutata, sest iga aasta on see erinev. Järjestust ei ole, mis 
on vaja esimesena jne. Aga vahele tulevad avariid nt, remondifond. 
Majandusosakonna spetsialistide poolt vaadatakse üle aga nt tuleb vahele asju ja 
võetakse remondifondist. Ilmselt tuleb järgmine ja ülejärgmine veel pingelisem 
rahaliselt. 

- Vald on valmis aitama hinnapakkumiste otsimisega, kui raha soovitakse projektide 
kaudu kogukonna liikme algatusel

- Suurte projektide puhul on vaja valla omaosalus

Rando Vink
- on ka selliseid ridu, kus kogukond saab appi tulla. 

Kadri Kaanemägi: 
- hoolekogul on ettepanek leida omalt poolt vahendid investeeringute tegemiseks kooli.

Koolilt oodatakse, millised on esmatähtsad investeeringuvajadused.

Otsustati: 
- kool edastab omapoolsed ettepanekud hoolekogule, mille osas oodataks hoolekogu 

poolset rahalist tuge.

https://www.leisi.edu.ee/sites/leisi.edu.ee/files/leisi_kooli_arengukava_2023-2028.pdf
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4. Millistest toetustest saab Leisi kool hetkel rahastust ja, millistest toetustest/fondidest on 
planeeritud õppeaasta jooksul lisaraha küsida? Millisel viisil saab hoolekogu siin abiks olla? 

Kuulati: 
Helle Kahm:
Leisi Kool on Saaremaa valla hallatav eelarveline asutus. 
 Lisarahastus  2023/2024:

- Laulu- ja tantsupidu
- Jalgratturi koolitus
- Ujumise algõpetus
- KIK (keskkonnaprojektid, õppekäigud)
- PRIA (piim, juur- ja köögivili)
- SAK (ettevõtluslaat)
- Teater Maale (Kultuuriministeerium) 2024
- Kultuuriranits (Kultuuriministeerium) 2024
- Leisi Kooli Arenguseltsi õpilasstipendiumid (igal kooliaasta lõpul selts toetab kooli) 

Võimalikud projektid lisanduvad meetmete avanedes ja omaosaluse olemasolul. 2022/2023 osales Leisi 
Kool kokku 102-s erinevas projektis, mis oli kaetud osaliselt või täielikult  

5. Lasteaialaste praeguse puudumistest etteteatamise korra tõhusus ja vastava kodukorra punkti 
üle vaatamine lähtuvalt eelmise õppeaasta tagasisidest. Vajadusel selle punkti muutmine 

Kuulati: 
Helle Kahm:
 Leisi Kooli lasteaia kodukord (Leisi Kooli kodulehel avalik) punkt 4. 1 sätestab: 

4.1. Lapsevanem teavitab rühma õpetajat hiljemalt kella 9.00-ks (ELIISi kaudu või erijuhul rühma 

kontakttelefonil), kui laps haigestub või mingil muul põhjusel ei tule lasteaeda. Laps arvestatakse 

puudujaks teavitamisele järgnevast päevast. Planeeritud puudumisest tuleb ette teatada vähemalt 2 

päeva, nimetatud juhul arvestatakse laps toidult maha esimesest päevast. Lasteaeda naasmisest tuleb 

lasteaeda informeerida hiljemalt eelmise tööpäeva hommikul kell 11.00.

Lasteaias on toidupäeva hind 2€, millest Saaremaa vald maksab 0,80 € ja lapsevanem 1,20€ so 

toiduaine kulu. 

Kui laps haigestub ootamatult ja vanem annab sellest õigeaegselt teada, maksab vanem 

esimese puudutud päeva eest 1,2 €. 

Köök tellib toiduained, valmistab toidu järgmiseks päevaks ette ehk köögi jaoks on kulu tehtud. 

Enamus vanemaid teavitavad lapse puudumisest kokku lepitud ajal ning mõistavad teavitamise 

vajalikkust. On väga üksikud lapsevanemad, kes panevad ELIISis lapse nädalaks puudujaks, 

hommikul võtavad lapse puudujast maha (vahel ka unustavad), aga toovad lapse rühma, et 

vältida lapse eest 1.20 maksmist, kui haigestumine peaks juhtuma. Oleme väga tänulikud kõigile

vanematele, kes mõistavad, et toiduainete kulu päevas kolme toidukorra eest 1,20 € maksmine 

ei ole kooli jaoks kasumlik, vaid pidev eelarveliselt miinuses laveerimine. Toit ise on 



 Leisi Kool
 

mitmekesine ja jäätmeteks minev toidu hulk ei ole suur ja tuleneb taldrikutel üle jäänud 

toidust, mitte potti jäänud toidu hulgast. 

Otsustati:
- Uuritakse, millised on erinevad etteteatamise süsteemid  Eestis (Saaremaal on enamus 

lasteaedades sama süsteem.
- Sööki on võimalik saada karbiga koju, teavitama sellest uuesti ka vanemaid.
- Lastevanemate koosolekul rääkida teema uuesti üle. 

6. Hoolekogu käesoleva õppeaasta tööplaan ja tööplaani kinnitamine 

Kuulati: 
Kadri Kanemägi:
lisada töökavasse juurde 23.01 koosolekuks, 

- Lisandub koolikiusu lahendamise teema. Kuna küsimustikega läheb aega, siis jääb aprilli 
kuusse.  

- koolitus lastevanematele (alkohol, tubakas, veipimine teemal). Järgmiseks koosolekuks 
kogume mõtteid sellel teemal. 23ndaks jaanuariks info. Otsustada, kas veebi teel või koha
peal.

-
- Tehtavad ja hädavajalikumad kulutused koolis ja lasteaias. Investeeringud - tahaks saada 

osades asjades kuludes täpsust. 
- Tegevusplaan, on arengukava, aga kus on need reaalsed tegevused, et sinna jõuda. Helle 

saadab, saab lugeda üle. 
- Lasteaias ühtne vorm ja süsteem – arenguvestluste tihedus on erinev ja vorm on erinev. 

Ühed jagavad enne küsimustikke, teised mitte. Juta kujundab ühise süsteemi. Võiks olla 
nii sügisel kui ka kevadel, et näeks arengut. 

Otsustati: 

- 23.01.2024.a hoolekogu koosolek toimub e-kirja teel;
- hoolekogu ootab selleks kuupäevaks  koolilt infot, milline investeerimise vajadus on 

kõige kriitilisem ja hoolekogu leiab vahendid;
- hoolekogu ootab infot, kas koolil on võimalus lastevanematele teha koolitus 

sõltuvusainetest ja koolikiusamisest, millal.

7. Koolis üldinfo liikumine ja kommunikatsioon 
Lapsevanemad ootavad rohkem klassipõhist infot, eriti 1. klassi laste osas. Samuti soovitakse 
rohkem pilte facebookis. 

Otsustati: kool vaatab ja mõtestab oma infojagamise üle, andmekaitse kaalutlustel jagataks pilte 
vähe ja pildid on üldised. 

8. Muud küsimused
Kuulati: 
Liina Tabri 
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2. soovitakse teha lasteaias tantsutrenni proovitund jaanuaris, kool toetab seda.
3. maadlus maksab 15 eur lasteaia lastele ja koolile tasuta, kool annab teada, et  eelarves

ei ole vahendeid lasteaia trennide eest maksmiseks. Tasuta on ujumistrenn.

Otsustati: 
4. leppida kokku treeneriga ajad, millal saaks teha trenni

(allkirjastatud digitaalselt) (allkirjastatud digitaalselt)

Rando Vink Maris Puusepp
hoolekogu esimees protokollija


